

申萬宏源香港 - 7 x 24 小时全自动多币种极速入账服务启动

尊敬的客户：

为持续提升资金存入效率，申萬宏源证券（香港）有限公司（“本公司”）资金存入服务及网上平台系统升级。本公司于 2025 年 11 月 3 日推出全自动多种货币“专属存款账户”服务 - 现诚邀阁下登入本公司的网上平台自助申请账户，体验“零人工干预”的极速资金存入服务！

专属存款账户的核心优势

- (1). 7 x 24 智能核验系统：如果阁下在进行网上银行转账时，无需通知、无需上传汇款凭证给本公司，系统将会自动核实存款帐户信息；若所有信息符合本公司要求，则能自动将资金存入阁下的证券账户。
- (2). 多货币的存款：支持美元、人民币、港元等多种货币的资金存入。

网上平台升级功能

- (1). 自助申请：阁下只需以本公司的证券账户登录以下任何一个平台（“申易赢”APP、“Wynner 赢家理财”启航版、网上营业厅 eService），完成专属存款账户申请。
- (2). 收款信息透明化：实时查询名下专属存款账户的详细收款信息，包括账户当前支持的币种、专属收款人账号、资金入账状态。
- (3). 操作指引专区：本公司为阁下准备了[专属存款账户使用指引](#)（只提供中文版本）。

温馨提示

1. 此专属存款账户仅为阁下以网上转账存款（不支持现金及支票存款）至本公司的专属账户，阁下不能使用此账户作其他网上转账用途；
2. 请使用阁下本人的同名银行账户存款至此专属存款账户，不支持第三者之银行账户作存款，如因未符合本公司存款要求而引致的退款，本公司概不负责有关费用；
3. 请通过证券账户绑定的银行账户向此专属存款账户作网上转账存款，以确保资金实时到账；
4. 因转账而产生的手续费，详情请向有关银行查询，本公司概不负责有关费用。

我们将不断优化系统及推出新功能，为阁下带来更加便捷、高效的服务。请持续关注我们的更新动态！



(852) 2509 8333



(852) 2509 0018



香港皇后大道東 1 號太古廣場 3 座 6 樓



www.swwhyhk.com



Sws218hk

Level 6, Three Pacific Place,
1 Queen's Road East, Hong Kong

如有任何查詢，請聯絡您的客戶服務經理或為尊貴客戶設立的客戶服務熱線：香港贏家專線 (852) 2250 8288，免費專線 400-120-0363 或電郵至 wmcs@swwhyhk.com。

本通知的英文版本與中文版本如有任何歧義，一概以中文版本為準。

申萬宏源證券（香港）有限公司 謹啟

SWHYHK - Activating our 24/7 Fully Automated Multi-Currency Instant Deposit Service

Dear Valued Clients,

Endeavoring to enhance your deposit efficiency, Shenwan Hongyuan Securities (H.K.) Limited ("the Company") has now upgraded its fund deposit service and online platform system. Starting from 3 November 2025, the Company will provide a new fully automated multi-currency "Exclusive Deposit Account" Multi-Currency Instant Deposit Service - you are cordially invited to log in to our online platform for self-service account application, and start experiencing our "zero manual intervention" instant fund deposit service!

Key Advantages of the Exclusive Deposit Account

- (1). 7x24 Intelligent Verification System: When deposit is transferred through online banking, if the deposit account information you entered meets the Company's requirements, the system will automatically verify and process the deposit. No more notification or remittance proof upload would be required, and funds would be credited directly to your securities account.
- (2). Multi-Currency Deposit: Supports deposits of multiple currencies including USD, RMB and HKD.

Online Trading Platform Upgraded Features

- (1). Self-service Application: You can log in to any of the following online platforms ("Shen Yiyi" APP, "Wynner Voyage", eService) to complete the opening of an exclusive deposit account.
- (2). Transparent Receipt Information: Real-time access to detailed receipt information of your exclusive deposit account, including the supported currency types, your exclusive



(852) 2509 8333



(852) 2509 0018



香港皇后大道東 1 號太古廣場 3 座 6 樓



www.swwhyhk.com



Sws218hk

Level 6, Three Pacific Place,
1 Queen's Road East, Hong Kong

recipient account number and fund deposit status.

(3) Operational Guidance Section: We have prepared a [User Guide for Exclusive Deposit Account](#) (Chinese version only).

Reminder

1. The exclusive deposit account provides fund deposits service via online banking only (cash and cheque deposit are not allowed) and does not support online transfer to other account.
2. The Company does not accept any third-party deposits and shall not be responsible for any interests, expenses, losses, lost profits, claims or damages, directly or indirectly, arising from or in connection with the rejection of fund deposit that does not fulfill the Company's requirement.
3. Please deposit funds into the exclusive deposit account through the default bank account linked to your securities account to ensure instant deposit to your securities account.
4. Please contact the relevant banks for details of any handling fees incurred due to the transfers. The Company shall not be responsible for such fees.

We will continue to update our system configuration and launch new features to bring you more convenient and efficient services, please stay tuned to our updates!

If you have any questions, please contact your Account Executive or call our Hong Kong Wynner Careline at (852) 2250 8288, Toll-free 400-120-0363 or via email wmcs@swwhyhk.com.

If there is any ambiguity between the Chinese and English Versions, the Chinese version shall prevail.

Yours faithfully,

Shenwan Hongyuan Securities (H.K.) Limited